
PROTOKÓŁ 

 

 

z XXXIII sesji Rady Gminy Zławieś Wielka odbytej w dniu 28 kwietnia 2010 roku. 

 

 

Sesja odbyła się w Urzędzie Gminy w Złejwsi Wielkiej o godzinie 10
00 

, a zakończyła o 

godzinie 13
55

. Sesji przewodniczył Zbigniew Drewnowski – przewodniczący Rady Gminy. 

Na ogólną liczbę 15 radnych obecnych było 15, co stanowi 100%. W sesji uczestniczyło 

dwóch gości zaproszonych, 5 pracowników urzędu gminy oraz 4 osoby zainteresowane 

obradami. 

 

 

Porządek obrad: 
1. Otwarcie obrad XXXIII sesji Rady Gminy  

- stwierdzenie quorum. 

      2.   Dokonanie odznaczenia medalem za odwagę. 

      3.   Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji. 

      4.   Informacja dotycząca wykonania uchwał podjętych w 2009 roku. 

      5.   Przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2009 rok oraz 

            zapoznanie z treścią opinii RIO w sprawie wykonania budżetu. 

      6. Wystąpienie przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Gminy z wnioskiem  

          o udzielenie absolutorium oraz zapoznanie z opinią RIO w sprawie tego wniosku  

          – podjęcie uchwały w sprawie absolutorium. 

7. Podjęcie uchwał. 

8. Informacja wójta o pracy między sesjami. 

9. Wolne wnioski i  zapytania. 

10. Zakończenie obrad XXXIII sesji Rady Gminy Zławieś Wielka. 

 

 

Ad. 1 

Otwarcie obrad XXXIII sesji Rady Gminy – stwierdzenie quorum. 
 

 

XXXIII sesję Rady Gminy Zławieś Wielka otworzył Zbigniew Drewnowski – 

przewodniczący Rady gminy, powitał zebranych i zaproszonych gości: Wicewojewodę 

Kujawsko-Pomorskiego pana Dariusza Kurzawę, pana Pawła Ostrowskiego, który z rąk 

Wicewojewody odbierze medal za odwagę. 

Na podstawie listy obecności stwierdził, że jest wystarczająca liczba radnych do 

podejmowania prawomocnych uchwał. 

Odczytał porządek obrad. 

 

Do przedstawionego porządku obrad nie wniesiono uwag. 

 

 

Ad.2. 

Dokonanie odznaczenie medalem za odwagę. 
 

 

Tadeusz Smarz – wójt gminy 
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Poinformował, że w dniu 30 czerwca około godziny 19-tej pracownicy Hydropartnera z 

Leszna zakończyli pracę na przepompowni w Złejwsi Wielkiej. Zdarzył się straszny wypadek, 

w którym mogły zginąć trzy osoby . Pan Paweł Ostrowski przyszedł im z pomocą i wyciągnął 

3 nieprzytomne osoby z pompowni. Dzięki temu żyją.  

Panu Pawłowi Ostrowskiemu Hydropartner przyznał nagrodę finansową i gmina również. 

Za pośrednictwem Wojewody wystąpił o przyznanie medalu za odwagę. 

Poprosił Wicewojewodę o zabranie głosu. 

 

Dariusz Kurzawa - Wicewojewoda Kujawsko-Pomorski 

Odczytał postanowienie z dnia 6 listopada 2009 roku dotyczące odznaczenia pana Pawła 

Ostrowskiego medalem za ofiarność i odwagę podpisane przez prezydenta Lecha 

Kaczyńskiego. 

Udekorował pana Pawła Ostrowskiego medalem  i złożył życzenia wszystkiego dobrego. 

 

Oklaski. 

 

Pan Dariusz Kurzawski w imieniu Wojewody pana Rafała Bruskiego podziękował za 

zaproszenie na sesję i podziękował panu Pawłowi Ostrowskiemu za ofiarność. 

 

Przewodniczący Rady Gminy podziękował za przybycie i ogłosił o godzinie 10
10 

przerwę. 

O godzinie 10
25

 wznowił obrady XXXIII sesji Rady Gminy.  

 

 

Ad. 3 

Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji. 
 

 

Protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie bez uwag. 

 

 

Ad. 4 

Informacja dotycząca wykonania uchwał podjętych w 2009 roku. 

 

Grażyna Krystosiak – sekretarz gminy 

Przedstawiła informację dotyczącą wykonania uchwał podjętych w 2009 roku. 

Informacja w załączeniu do protokółu. 

 

Do przedstawionej informacji nie wniesiono uwag. 

 

 

Ad 5. 

Przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2009 rok oraz zapoznanie 

z treścią opinii RIO w sprawie wykonania budżetu. 
 

Justyna Skwarek – skarbnik gminy 

Omówiła wykonanie budżetu gminy za 2009 rok. 

 

Tadeusz Smarz – wójt gminy 

Omówił jakie inwestycje zrealizowano w 2009 roku. 
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Justyna Skwarek – skarbnik gminy 

Odczytała uchwałę RIO nr 17/2010 w sprawie opinii dotyczącej sprawozdania z wykonania 

budżetu gminy za 2009 rok. 

 

 

Ad. 6 

Wystąpienie przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Gminy z wnioskiem o 

udzielenie absolutorium oraz zapoznanie z opinią RIO w sprawie tego wniosku – 

podjęcie uchwały w sprawie absolutorium. 
 

Mateusz Mięsikowski – przewodniczący Komisji Rewizyjnej  

Odczytał wniosek o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Zławieś Wielka. 

 

Rafał Żelazek – wiceprzewodniczący Rady Gminy 

Odczytał uchwałę RIO nr 17a/2010 w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie 

absolutorium Wójtowi Gminy Zławieś Wielka za 2009 rok. 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad punktem 5 i 6 porządku obrad. 

 

Małgorzata Kutnik – radna 

Poinformowała, że nie uczestniczyła w posiedzeniu Komisji Rewizyjnej, ponieważ materiały 

na komisję otrzymała w dniu posiedzenia komisji. Dodała, że był to okres przedświąteczny, 

ale można było zadzwonić, że jest posiedzenie. 

Modernizacja świetlicy w Pędzewie. Planowane było 60 tysięcy – wykonane 23 tysiące, co 

można rozumieć pod zmniejszonym zakresem robót. Z kolei w Łążynie planowane było 83 

tysiące – wykonano 117 tysięcy. Czy nie mogło to być odwrotnie.  

 

Andrzej Pyzik – radny 

Chciały wiedzieć, kto miał umorzenia i jakie to były indywidualne kwoty. 

 

Tadeusz Smarz – wójt gminy 

Zakres prac remontowych świetlicy w Pędzewie uzgadniał z KGW i strażakami. Z góry nie 

było wiadomo, że wykona ten remont brygada z urzędu. Była wycena prac wykonana przez 

pana Zawiszewskiego i pana Miętusa. Kwoty zaproponowane były zbyt duże i dlatego 

wykonywała to brygada gminy. Na stolarkę okienną ogłoszony został przetarg i odstąpiono od 

ocieplenia sufitu. 

Jeżeli chodzi o umorzenia podatków  to nie ma problemu, żeby zobaczyć komu umorzono. 

Lista umorzeń wywieszana jest zawsze na tablicy ogłoszeń w urzędzie. 

 

Zbysław Krawulski – radny 

Poinformował, że mieszkańcy przy ośrodku zdrowia w Złejwsi Wielkiej zobowiązali go do 

zweryfikowania informacji z wykonania planu finansowego GOK w Złejwsi Małej. Są 

dochody za wynajem sali, brakuje wpływów za wynajem mieszkań i ogólnikowo napisano o 

wynagrodzeniach pracowników z pochodnymi, a chodzi o wynagrodzenie palacza. 

 

Tadeusz Smarz – wójt gminy 

Poinformował, że oświata, czy dom kultury prowadzą swoją księgowość i swoje rozliczenia.  

Gmina nie dysponuje takimi szczegółami, gmina otrzymuje sprawozdania. Rada przekazuje  

dotacje. Odpowiedzialność spoczywa na dyrektorze i księgowym. 
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Nikt więcej nie zabrał głosu. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął dyskusję. 

Odczytał projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium wójtowi Gminy Zławieś Wielka 

Zapytał, kto jest za podjęciem uchwały. 

 

 

Rada Gminy Zławieś Wielka podjęła przy 12 głosach „za” i 3 wstrzymujących się 

Uchwałę Nr XXXIII/197/2010 
w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Zławieś Wielka 

 

 

Ad. 7 

Podjęcie uchwał. 
 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował jakie będą podejmowane uchwały i tak: 

1. w sprawie nieodpłatnego nabycia w zasób mienia komunalnego nieruchomości 

położonej w Złejwsi Małej, 

2. w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowościach Stary Toruń, Rozgarty, Górsk, 

Zławieś Mała, 

3. zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu na 2010 rok, 

4. w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych dotyczących projektów statutu 

sołectw, 

5. w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność wójta. 

 

Tadeusz Smarz – wójt gminy 

Poinformował, że gmina może otrzymać nieodpłatnie grunty od Agencji Nieruchomości 

Rolnych położone obok boiska szkolnego w Złejwsi Wielkiej . 

Będzie to zabezpieczenie dodatkowe pod budowę kompleksu sportowego lub przyszłościowo 

na powiększenie cmentarza. 

 

Pytań nie było. 

 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia w 

zasób mienia komunalnego nieruchomości położonej w Złejwsi Małej. 

Zapytał, kto jest za podjęciem uchwały. 

 

 

Rada Gminy Zławieś Wielka podjęła jednogłośnie 

Uchwałę Nr XXXIII/198/2010 

w sprawie nieodpłatnego nabycia w zasób mienia komunalnego nieruchomości położonej  

                 w Złejwsi Małej 
 

 

Mirosław Kwiatkowski – kierownik Referatu Rolnictwa 

Poinformował, że uchwała o nadaniu nazw ulic przygotowana został na podstawie wniosków 

rad sołeckich i mieszkańców. 

Wyjaśnił, gdzie są położone poszczególne ulice. 
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Pytań nie było. 

 

Rafał Żelazek – wiceprzewodniczący Rady Gminy 

Odczytał projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowościach Stary Toruń, 

Rozgarty, Górsk, Zławieś Mała. 

 

Pytań nie było.  

 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, kto jest za podjęciem uchwały. 

 

 

Rada Gminy Zławieś Wielka, podjęła jednogłośnie 

Uchwałę Nr XXXIII/199/2010 

w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowościach Stary Toruń, Rozgarty, Górsk,  

                 Zławieś Mała 
 

 

Justyna Skwarek – skarbnik gminy 

Odczytała uzasadnienie do uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu na 2010 rok. 

 

Pytań nie było. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, kto jest za podjęciem uchwały w wersji przedstawionej 

radnym. 

 

 

Rada Gminy podjęła jednogłośnie 

Uchwałę Nr XXXIII/200/2010 

zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu na 2010 rok 
 

 

Grażyna Krystosiak – sekretarz gminy 

Omówiła projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych dotyczących 

projektów statutów sołectwa. 

 

Pytrań nie było. 

 

Przewodniczący Rady Gminy odczytała projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia 

konsultacji społecznych dotyczących projektów statutów sołectwa. 

Zapytał, kto jest za podjęciem uchwały. 

 

 

Rada Gminy Zławieś Wielka, podjęła jednogłośnie 

Uchwałę Nr XXXIII/201/2010 

w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych dotyczących projektów statutów 

                 sołectw 

 

Mirosław Kwiatkowski – kierownik Referatu Rolnictwa 
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Poinformował, że Komisja d/s Obywatelskich Rady Gminy analizowała na swym posiedzeniu 

materiały dotyczące skargi pana Andrzeja Karbowskiego. Firma Rolstick z Torunia 

odtworzyła trzy kamienie, ale pan Karbowski twierdzi, że nie do końca jest zadowolony. 

Jesteśmy z geodetą i panem Karbowskim umówieni w dniu jutrzejszym, żeby zrobione 

zostało wszystko, czego życzy sobie pan Karbowski. 

 

Małgorzata Kutnik – radna 

Uważa, że my jako gmina wykonamy wszystko, czego życzy sobie pana Karbowski to tak 

jakbyśmy przyznali się do winy, że skarga była zasadna. 

 

Mirosław Kwiatkowski – kierownik Referatu Rolnictwa 

Odpowiedział, że dotyczy to kamieni w obrębie inwestycji. 

 

Zbigniew Drewnowski – przewodniczący Rady Gminy 

Poinformował, że nie można było tego wcześniej sprawdzić bo nie było tego w zasobach 

geodezyjnych. 

 

Małgorzata Kutnik – radna 

Jeżeli ma być jutro z panem Karbowskim proponuje odsunięcie tej uchwały i podjęcie na 

następnej sesji . Jak jutro nie dojdzie do porozumienia to po co podejmować uchwałę. 

 

Zbigniew Drewnowski – przewodniczący Rady Gminy 

Rada Gminy ma stwierdzić, czy skarga jest zasadna, czy nie. 

 

Tadeusz Smarz – wójt gminy 

Przedmiotem skargi są i były kamienie naruszone podczas inwestycji. W ośrodku 

geodezyjnym nie było nawet materiałów. Zrobiono je wskutek naszych interwencji, dlatego 

uważam, że skarga jest niezasadna. Kolega przedobrzył sprawę mówiąc, że spełnione będą 

wszystkie życzenia pana Karbowskiego. 

 

Andrzej Pyzik – radny 

Chwała panu Kwiatkowskiemu, że wszystko chce do końca załatwić. Urząd gminy załatwi to 

co ma załatwić i nie ma wtedy dyskusji. 

 

Tadeusz Smarz – wójt gminy 

Nie wierzy , że to będzie koniec, bo w tej całej sprawie sam pan Karbowski nie istnieje. 

 

Nikt więcej nie zabrał głosu. 

 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na 

działalność wójta. 

Zapytał, kto jest za podjęciem uchwały. 

 

 

Rada Gminy Zławieś Wielka podjęła przy 14 głosach „za” i 1 wstrzymującym się 

Uchwałę Nr XXXIII/202/2010 

w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność wójta 

 

 

Ad. 8 
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Informacja o pracy wójta między sesjami. 
 

 

Tadeusz Smarz – wójt gminy 

Podziękował za udzielenie absolutorium . Dodał, że jest to zasługa całego zespołu 

pracowniczego. 

Przedstawił informacje o pracy wójta między sesjami. 

Informacja w załączeniu. 

 

Henryk Lizak – radny 

Zapytał, czy pan Dulanowski wyznaczył, gdzie będzie stawiał budynki i jakie budynki. 

 

Tadeusz Smarz – wójt gminy 

Odpowiedział, że pan Dulanowski i spółka wykupili grunty od pana Jakubika, to około 5-6 

hektarów. Mają to być domy parterowe jednorodzinne. 

Gmina będzie tam doprowadzała wodę i kanalizację, a pan Dulanowski będzie partycypował 

w tych kosztach. 

 

Henryk Lizak – radny 

Uważa, że należałoby poszerzyć drogę dojazdową do tego osiedla i wyprostować zakręt. 

 

Tadeusz Smarz – wójt gminy 

Poinformował, że droga ta ujęta jest w budżecie gminy na rok przyszły i przynajmniej 

zostanie utwardzona bitumem. Skręcając w lewo po dokładnym jej wytyczeniu pan 

Dulanowski przekaże to gminie nieodpłatnie. 

 

Krystyna Rębacz – radna 

Zapytała o możliwość budowy placu zabaw przy pani Zarembskiej, jest tam dużo dzieci. 

 

Tadeusz Smarz – wójt gminy 

Odpowiedział, że ustosunkuje się do tego w wolnych wnioskach. 

 

Mateusz Mięsikowski – radny 

Śmieci z cmentarza w Łążynie parafianie wywożą na gminne wysypisko bezpłatnie. Jest to 

około 8 przyczep rocznie. Zapytał, co będzie z tymi odpadami jak zostanie zamknięte 

wysypisko. Kto to będzie finansował. 

 

Tadeusz Smarz – wójt gminy 

Odpowiedział, że odpowiedź jest prosta. 

 

Więcej pytań nie było. 

 

 

Ad. 9  

Wolne wnioski i zapytania. 
 

 

Zbigniew Drewnowski – przewodniczący Rady Gminy 

Poinformował, że uczestniczył w spotkaniu poświęconym rozbudowie elektrociepłowni w 

Grębocinie na biomasę. Proszą o rozpropagowanie hodowli wierzby energetycznej. 
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Przekazał, że Wojewoda uchylił uchwałę w sprawie rozparzenia skargi na wójta złożoną 

przez panią Mirosławę Dobrzyńską. 

 

Andrzej Pyzik – radny 

Mieszkańcy wnioskują o poszerzenie drogi koło pana Kowalczyka. 

Zapytał, dlaczego przerwano budowę chodnika w Rozgartach. 

 

Zbysław Krawulski – radny 

Zapytał, czy coś dzieje się w kierunku oczyszczalni przyzagrodowych. 

 

 

Teresa Balicka – radna 

Zapytała, czy zostało coś zrobione w kierunku budowy parkingu przy szkole w Rzęczkowie. 

 

Zenon Podgórski – radny 

Cieszy się, żę będzie budowana świetlica w Górsku. 

Ulica Markiewicza jest drogą powiatową ale należy wykupić grunty od prywatnych 

właścicieli, żeby można było wybudować chodnik. Jest to niebezpieczna ulica. 

Poprosił o przybliżenie tematu gazociągu. 

Budowa domków za „landsztrasą” – prosi o nie ingerowanie w ten teren. 

Oglądał dokumentację świetlicy w Górsku, jest bardzo fajna, ale ma fatalny dach – płaski, 

prosi o zmianę na skośny. 

Jak daleko są posunięte sprawy związane z budową lewoskrętu w Przysieku i w Górsku. 

 

Dariusz Witkowski – osoba zainteresowana obradami  

Zapytał, co Pan wójt rozumie przez tereny wadliwe, bo pan Kwiatkowski mówił, że nie są 

wadliwe. Są równi i równiejsi, jedne tereny są przyjmowane inne nie. Wszystkie moje działki 

są zablokowane. Po ostatniej rozmowie Pan wójt powiedział, że będzie mi życie utrudniał. 

 

Tadeusz Smarz - wójt gminy 

1. Plac zabaw w Górsku – nie obiecuje, że powstanie w tym roku, jest  to zasadny temat. 

2. Wywóz śmieci – kończy się eksploatacja naszego wysypiska. 

3. Budowa chodnika w Rozgartach – prace wstrzymane celowo, gmina oczekuje na 

decyzję zezwalającą wycinkę krzaków. 

4. Zakończono przyjmowanie wniosków na oczyszczalnie przyzagrodowe. 

5. Parking przy szkole w Rzęczkowie – Ostrowscy worali się w drogę ok. 3 metrów 

zlecili odtworzenie granicy. 

6. Wczoraj stawał temat budowy chodnika przy ul. Markiewicza. Ostatnio zrodził się 

pomysł budowy drogi krzyżowej i każdą stację ma stawiać inna gmina. 

7. Wczoraj też poruszony został temat zagospodarowania budynku, który gmina 

przekazała parafii, musi być wykonany projekt jego zagospodarowania. 

8. Gazociąg to nie będą koszty gminy – gazociągi mają kłopot z Lasami Państwowymi. 

9. Dach na świetlicy w Górsku –sprawdzi plany. 

10. Nigdy nie był za budową domów za „landsztrasą”- trzy osoby bardzo interesują się 

studium, szukamy luki w prawie, czy musimy starać się oprawa autorskie od instytutu. 

11. Lewoskręty – otrzymał informację ustną, że w Przysieku będzie. 

12. W Czarnowie po latach doczekaliśmy się pomalowanych pasów, a czy będzie 

sygnalizacja świetlna nie wiadomo. 

 

Mirosław Kwiatkowski – kierownik Referatu Rolnictwa 
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Poinformował, że wpłynęło 68 wniosków na oczyszczalnie przyzagrodowe. Jesteśmy na 

etapie wyłonienia projektanta w drodze przetargu. Potem będzie spotkanie z 

zainteresowanymi. 

Temat drogi koło pana Kowalczyka będzie wznowiony. Był w terenie nawet robił zdjęcia. 

 

Zenon Podgórski – radny 

W Złejwsi Wielkiej nie jest tak tragicznie, żeby budować centrum handlowe. Trzeba budować 

jakieś zakłady produkcyjne, nie tylko handel. 

 

Tadeusz Smarz – wójt gminy 

Na temat gruntów pana Witkowskiego wszystko już powiedział. Był w terenie, robił zdjęcia, 

był to grunt podtopiony czyli wadliwy. 

 

Zenon Podgórski – radny 

Uważa, że w gminie jest niejedno miejsce podtopione. Jeżeli ktoś chce sprzedać swój grunt to 

pozwólmy mu na to. Tylko trzeba się zabezpieczyć, żeby do gminy nie mieli pretensji. 

 

Dariusz Witkowski – osoba zainteresowana obradami 

Zdjęcia zrobiono jak śnieg stopniał. Chodzi o ujęcie wszystkich jego gruntów. 

 

Tadeusz Smarz – wójt gminy 

Wójt nie może ustanawiać prawa, takiej możliwości nie ma. 

 

Zbigniew Drewnowski – Nie rozumie, że pan Witkowski ma plan i jest zablokowany. Plan 

jest efektem końcowych. 

 

Andrzej Pyzik – radny 

Czy jeszcze działa w jakiej części oczyszczalnia w Rozgartach. 

Czy przy budowie nowej kanalizacji jest możliwość zwrotna, czy można wykorzystać sieć 

modernizowaną i przesyłać z Toporzyska do Górska. 

 

Mirosław Kwiatkowski – kierownik Referatu Rolnictwa 

Poinformował, że będzie to tranzyt z Toporzyska do Torunia. Toporzysko ma być 

rozbudowane o jeden zbiornik, który będzie retencyjny na wypadek awarii. 

 

Tadeusz Smarz – wójt gminy 

Poinformował, że nie będzie to zwrotne. 

 

Małgorzata Kutnik – radna 

Uważa, że powinna paść odpowiedź na sesji czy działka 16/1 jest uwzględniona w planie. Pan 

wójt nie może wybiórczo udzielać odpowiedzi. 

 

Tadeusz Smarz - wójt gminy 

Nie ma obowiązku ani potrzeby załatwiania spraw indywidualnych na sesji, regulują to 

przepisy. 

Mapy w głowie nie ma i nie wie gdzie leży działka 16/1. Można po sesji zejść do biura i 

zobaczyć na mapie. 

 

Małgorzata Kutnik – radna 
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Myśli, że pan Kwiatkowski wie jaka to jest działka. Chyba ktoś wie na jakim etapie jest plan 

miejscowy. 

 

Zbigniew Drewnowski – przewodniczący Rady Gminy 

Nikt z marszu nie będzie wiedział gdzie leżą działki, trzeba się do tego przygotować. 

 

Dariusz Witkowski – osoba zainteresowana obradami 

Jest to działka, która została przyjęta 12 stycznia. Rozmowy przeprowadzane są na bieżąco. 

Położona jest ona w Czarnym Błocie koło działki pana Tofila. Jest to mój dorobek życia. 

 

Krzysztof Rak – radny 

Pani sekretarz czytała o wstrzymaniu uchwały, bo działki nie są ujęte w starym . Dlaczego tak 

się zdarzyło. Wciąganie działek, które nie są ujęte w studium, a są ujęte w planie. 

 

Zbigniew Drewnowski – przewodniczący Rady Gminy 

Jeśli jest uchwała o przyjęciu to nikt nie może sobie wyrzucić działki tylko Rada Gminy. 

Uchylić uchwałę może wojewoda. 

 

 

 Nikt więcej nie zbierał głosu. 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy zakończył obrady XXXIII sesji Rady Gminy Zławieś Wielka. 

 

 

                                                                                                   Przewodniczący Rady Gminy 

 

 

Protokółowała:                                                                                  Zbigniew Drewnowski 

Mirosława Mycak 
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